



ETHIC ADVENTURE TOUR 10 DAYS

Day 01 Arrive in Kunming (KMG)

Upon arrival at Kunming Changshui Airport (KMG) or train station, you will be met at the airport by an excellent guide who will take you back to your hotel for rest. (There may be a wait at the airport/station, which will not exceed 2 hours).

Day 02 Kunming B/L/D

Kunming, as the capital city of Yunnan Province, has the best climate of all Chinese cities and is best known as the 'Spring City'. Many minority cultures and the unique natural resources help make this city rich and colorful. Sightsee at the West Hills and the Dragon Gate. The Hills resemble a reclining maiden lying on the banks of Dianchi Lake with her long hair flowing down into the lake. As a result, the West Hills have the nickname of "A Sleeping Beauty". Visit the Grand View Pavilion afterwards.

Day 03

Kunming–Stone Forest–Kunming B/L/D

Visit the Stone Forest after breakfast. Due to a process of weathering and erosion, nature has created an art gallery of stone sculpture here. This typical karst physiognomy takes the form of a forest of stone pillars and boulders. The countless stone shapes sprung from the ground, assuming different shapes as if vying to surpass each other in grandeur and sublime beauty. Enjoy local mushroom cuisine for dinner.

Day 04 Kunming – DaliB/L/D

Take an early morning coach to Dali, home of the Bai Minority Group. Dali is a 600-year-old town featuring stone walls, gray tiled roofs, doors and windows carved with dragon and phoenix patterns. It also features beautiful gardens, and the entire town is covered by a maze of streams fed by runoffs from Cangshan Mountains. Get first-hand experience of local daily life as we visit a Bai Minority Village, tasting famous - 'Three Courses Tea'. Sightsee at the famous "Three Elegant Pagodas, an outstanding landmark of the region.

Day 05 Dali – Lijiang B/L/D

This morning we take coach to Lijiang, the cultural center of the Naxi Minority. Lijiang has beautiful landscapes and has been designated by the UN as a world Cultural Heritage Site. Gaze in wonder at the sights and sounds of this ancient city as you walk

down the cobblestone streets preserved for over 7,000 years. We see that the Naxi way of life has changed very little over time. A short bus ride away is Black Dragon Pond, where we take a leisurely stroll around the pristine surroundings.

Day 06 Lijiang – Dali B/L/D

Enjoy the beautiful distant view of the Jade Dragon Mountain, the mythical mountain worshiped by the Naxi people. Visit the Baisha Village, the ancient capital of the Naxi Kingdom. The Baisha Frescoes with their fine and smooth lines, bright colors, vivid pattern and balanced and harmonious composition are a wonderful sight. They are not only crucial to the history of Chinese painting, but are important cultural heritage relics too. After visiting the Jade Lake Village, take coach back to Dali in the late afternoon.

Day 07 Dali – Guiyang B/D

Take bullet train to Guiyang in the morning. Upon arrival, visit the Qianlingshan Park and Jiaxiu Tower.

Day 08 Guiyang – Anshun B/L/D

Take coach to Anshun after breakfast. On the way sightsee at the Hongfeng Lake. The lake is generalized with mountains, waters, caves and forests as a whole scenery. In addition, the Miao Minority Villages are along the hills and by the waters and the emotional national performance will show you their traditions, customs and hospitality. Visit the ancient stone village, which is the witness to the combination of the local architecture with that of the Ming and Qing dynasties.

Day 09 Anshun– Guiyang B/L/D

Today you will visit the famous Huangguoshu Water Falls. As the largest of its kind in China, it never fails to strike awe into the hearts of visitors who make the effort to see it. As the water hits the bottom of the cliff, it sends up geysers of droplets that thicken the dense fog already present. A rainbow often appears in the midst of the vapour, adding a feminine touch to an otherwise muscular image. Following that trip is a visit to the Dragon Palace Cave. When you're in a tiny boat that noses its way on a zigzagging water lane, it seems to hit a dead end, but suddenly you tum into the second palace. Head back to Guiyang in the evening.

Day 10 Departure from Guiyang (KWE) B

After breakfast, go to Guiyang Longdongbao Airport (KWE) or high-speed rail station at designated time to end the pleasant trip.

• Price •

Adult Fare	CAD1899
Child Fare [with bed] (under 12 years old)	CAD1899
Child Fare [without bed] (under 12 years old)	CAD1599
Single Supplement	CAD450
Tips	CAD150

• Arrival Date •

2025	
Mar 15	Aug 9
Apr 12,19	Sep 13,20
May 10,17,24	Oct 11,18,25
Jun 7	Nov 8
Jul 12	

• Included in Price •

1. Use the car during the trip (the type of vehicle used depends on the specific number of participants on the day);
2. Second Class seat of the inland section of Dali – Guiyang high-speed Railway;
3. Four or five star hotel accommodation (2 people 1 room) during the trip (including 2 breakfasts);
4. 9 breakfasts and 15 meals in the trip;
5. The largest ticket for the scenic spot involved in the trip;
6. Bilingual tour guide service in Chinese and English;

• Not Included in Price •

1. First and last entry and exit domestic air tickets, taxes, visa fees;
2. Travel insurance;
3. Guide driver tip CAD150/ person;
4. Other personal consumption;

2025

四人起訂



西南民族10日游

昆明-大理-麗江-貴陽-安順

第一天：抵達昆明（KMG）

抵達昆明長水機場（KMG）或火車站，由優秀導游在機場迎接，送您回酒店休息。（接機/站可能會有等待現象，不會超過2小時）。

住：昆明恆盛酒店或同級

第二天：昆明 B/L/D

早餐後遊覽擁有中國所有城市中最好的氣候，最著名的是“春城”昆明。許多少數民族文化和獨特的自然資源使這座城市豐富多彩。【西山龍門風景】群山宛如一位斜躺在滇池畔的少女，她的長發垂入湖中。因此，西山有“睡美人”的綽號。

住：昆明恆盛酒店或同級

第三天：昆明 B/L/D

早餐後遊覽【石林風景區】由於風化和侵蝕的過程，大自然在這裏創造了一個石雕藝術畫廊。這種典型的喀斯特地貌以石柱和巨石森林的形式出現。無數的石頭形狀從地上冒出來，呈現出不同的形狀，仿佛在宏偉和崇高的美中爭相超越。

住：昆明恆盛酒店或同級

第四天：昆明-大理 B/L/D

早餐後乘車前往大理，大理是一個有着600年歷史的白族聚居地，有着石牆、灰色斜屋頂、雕刻着龍鳳圖案的門窗。它還擁有美麗的花園，整個城鎮被蒼山徑流形成的迷宮般的溪流所覆蓋。參觀【白族村寨】，品嚐著名的“三道茶”，親身體驗當地的日常生活。遊覽著名的【三塔】，是該地區的杰出地標。入住酒店休息。

住：大理水雲書院或同級

第五天：大理-麗江 B/L/D

早餐後乘車前往麗江，【納西族的文化中心】麗江風景秀麗，已被聯合國列為世界文化遺產。漫步在保存了7000多年的鵝卵石街道上，驚嘆於這座古城的景色和聲音。我們看到納西族的生活方式隨着時間的推移幾乎沒有變化。乘坐公共汽車很短的路程就是黑龍潭，在那裏我們悠閒地漫步在原始的環境中。

住：麗江國際大酒店或同級

第六天：麗江-大理 B/L/D

早餐後遊覽【白沙壁畫】，它屬明清時期壁畫，佛教、道教、喇嘛教等宗教合一的繪畫樣式十分罕見。遊覽【玉湖村】參觀【洛克故居】，乘車返回大理。

住：大理水雲書院或同級

第七天：大理/貴陽 B/D

早餐後搭乘高鐵前往貴陽。抵達後，參觀【黔靈山公園】和【甲秀樓】。

住：貴陽華美達安可酒店或同級

第八天：貴陽-安順 B/L/D

早餐後乘車前往安順，途中遊覽【紅楓湖】這個湖被概括為山、水、洞和森林作為一個整體的風景。此外，苗族村寨依山傍水，感人的民族表演將向您展示他們的傳統、習俗和熱情好客。參觀古老的【石頭寨】這是當地建築與明清建築相結合的見證。

住：安順華美居酒店或同級

第九天：貴陽-黃果樹瀑布-貴陽 B/L/D

早餐後參觀世界著名的【黃果樹大瀑布】它被譽為“亞洲第一大瀑布”。隨後遊覽【龍宮景區】，景區內山水林泉，洞內景色奇異，宛若人間仙境，是不多見的旅游勝地，堪稱黔中一絕。晚上返回貴陽

住：貴陽華美達安可酒店或同級

第十天：離開貴陽（KWE）B

早餐後指定時間前往貴陽龍洞堡機場(KWE)或高鐵站，結束愉快的行程。



價格

成人價	CAD1899/人
12歲以下兒童價(占床)	CAD1899/人
12歲以下兒童價(不占床)	CAD1599/人
單房差	CAD450/人
小費	CAD150/人

抵達日期

2025年

3月15日	8月9日
4月12,19日	9月13,20日
5月10,17,24日	10月11,18,25日
6月7日	11月8日
7月12日	

費用包含

- 行程中用車
(使用車輛類型根據當日具體參團人數決定)；
- 內陸段大理-貴陽高鐵二等座；
- 行程中四星或五星酒店住宿(2人1室1份早餐)；
- 行程中9早餐15正餐；
- 行程中涉及到的景區第一大門票；
- 中英文雙語導游服務；

費用不含

- 首尾出入國內機票、稅金、簽證費用；
- 旅游保險；
- 導游司機小費CAD150/人；
- 其他個人消費；